
Protokół Nr 16/20
z posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów

z dnia 17 czerwca 2020 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 17 czerwca 2020 r. o godz. 09:55
Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 17 czerwca a 2020 r. o godz. 10:20
Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności. 

1 Radny Paweł Dzienisiewicz, 
2 Radna Jolanta Beata Bagińska,
3 Radny Józef Masianis,
4 Radny Marek Zubrzyński,
5 Radny Arkadiusz Marek Sulżyński,
6 Radny Bogusław Sojko,
7 Radna Małgorzata Klucznik.

Radni nieobecni:
1. Radny Tomasz Korzeniecki,
2. Radna Jolanta Piktel-Dabulis.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1 Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta,
2 Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG,
3 Pani Anna Kalinowska – Inspektor 
4 Pani Barbara Miszkiel – inspektor

Do pkt 1.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  i  jemu  przewodniczył  Pan  Marek  Zubrzyński
Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów.  Powitał radnych oraz gości. 

Do pkt 2. 

Radny  Pan  Marek  Zubrzyński – Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów,
przestawił proponowany porządek posiedzenia.  Wpłynął wniosek o rozszerzenie porządku
obrad  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zamiaru  połączenia  samorządowych
instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.  – ustala
się, jako punkt 13



Głosowanie: za: 7 radnych, Przeciw – 0, Wstrzymało się od głosu – 0.

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie

Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny

na 2020 rok.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania składów osobowych 

stałych komisji Rady Miasta Sejny.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Sejny”.
7. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów na terenie
Miasta Sejny.

8. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  wysokości  tej
opłaty i  ustalenia  stawki  opłaty za pojemnik  na terenie gminy – Miasta
Sejny.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  określenia wzoru deklaracji o
wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej
przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, oraz
na  których  nie  zamieszkują  bądź  częściowo zamieszkują  mieszkańcy,  a
powstają odpady komunalne, położonych na terenie –Miasta Sejny.

10. Zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dla Miasta Sejny
p.n. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami 
brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny” na lata 2020 – 2023.

11. Zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dla Miasta Sejny
p.n. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami 
brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny” na lata 2020 – 2023.

12.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia „ Programu Ochrony
Środowiska dla Miasta Sejny na lata 2020 – 2023 z perspektywą na lata
2024 - 2027”.

13.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych
instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

14.Wolne wnioski i oświadczenia. 
15.Zakończenie posiedzenia                          



Do pkt 3. 

Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów  –  Pan   Marek  Zubrzyński –
przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta - przedstawiła projekt uchwały w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025. 

Głosowanie Za: 7 radnych, Przeciw – 0, Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025 wraz z autopoprawką.

Do pkt 4. 

Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów  –  Pan  Marek  Zubrzyński
przeszedł  do  kolejnego punktu posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  
w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały  w  sprawie  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Sejny  na  2020  rok.  Omówiła
objaśnienia do projektu uchwały. 

W trakcie wyszedł Radny Paweł Dzienisiewicz

Radna Jolanta Beata Bagińska – dział 700 gospodarka mieszkaniowa 335.700 zł. na
co przewidziane są te wydatki?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  dotyczy  to  zakupu  domów
modułowych. 

Pani  Anna  Łukasik –  Kierownik  –  poinformowała,  że  będzie  tam  około  10-15
mieszkań. 

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska –  dział  900  gospodarka  komunalna  i  ochrona
środowiska, chodzi to o ulicę strażacką, prosi o wyjaśnienia.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  taką  kwotę  otrzymałam  ze
Starostwa Powiatowego jako całość wydatków.

Radna Jolanta Beata Bagińska – dział 801 chodzi mi o przedszkole 11 tysięcy na co
to?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – to jest kwota którą żłobek płaci za
dzierżawę pomieszczeń. 

Głosowanie Za: 6 radnych, Przeciw – 0, Wstrzymało się od głosu – 0.



Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie
miasta Sejny na 2020 rok wraz z autopoprawką.

Do pkt 5.

Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów  –  Pan  Marek  Zubrzyński –
przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Sejny.

Radna Jolanta Beata Bagińska – omówiła projekt uchwały.

Głosowanie: Za: 6 radnych, Przeciw – 0, Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie powołania składów
osobowych stałych komisji Rady Miasta Sejny.

Do pkt 6.

Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów  –  Pan  Marek  Zubrzyński  –
przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Sejny”.

 Pani  Anna  Kalinowska –  inspektor  –  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie
„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Sejny”.

W trakcie wyszła Radna Jolanta Beata Bagińska.

Brak pytań uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie: Za: 5 radnych, Przeciw – 0, Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie „Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Sejny” wraz z autopoprawką.

Do pkt 7.

Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów  –  Pan  Marek  Zubrzyński –
przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu w sprawie
szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów  na  terenie
Miasta Sejny. Przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały. 

Brak pytań i uwag do w/w projektu uchwały. 

Głosowanie: Za: 5 radnych, Przeciw – 0, Wstrzymało się od głosu – 0.



Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych  od właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów na  terenie
Miasta Sejny raz z autopoprawką.

Do pkt 8.

Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów – Pan Marek Zubrzyński – przeszedł
do kolejnego punktu posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie
ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  wysokości  tej
opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – prosi o to by wnieść wniosek o
zmianę  kwoty  w  uchwale,  by  nie  odrzucać  całej  uchwały,  ponieważ  ona  reguluje  inne
potrzebne rzeczy, które zarzuciła nam Regionalna Izba Obrachunkowa. 

Radny Marek Zubrzyński – stawia wniosek formalny o pozostawienie stawek na tym
samym poziomie, co dotychczas. 

Radny jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem wniosku Radnego Marka Zubrzyńskiego. 

Głosowanie: Za: 5 radnych, Przeciw – 0, Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  wysokości  tej
opłaty  i  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  na  terenie  gminy  –  Miasta  Sejny  wraz  z
przegłosowanym wnioskiem.

 
Do pkt 9.

Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów – Pan Marek Zubrzyński – przeszedł
do kolejnego punktu posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie
określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
składanej  przez  właścicieli  nieruchomości,  na  których  zamieszkują  mieszkańcy,  oraz  na
których  nie  zamieszkują  bądź  częściowo  zamieszkują  mieszkańcy,  a  powstają  odpady
komunalne, położonych na terenie –Miasta Sejny.

Wróciła Radna Jolanta Beata Bagińska. 
Pytań do przedstawionego projektu nie było.

Głosowanie: Za: 6 radnych, Przeciw – 0, Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
składanej  przez  właścicieli  nieruchomości,  na  których  zamieszkują  mieszkańcy,  oraz  na



których  nie  zamieszkują  bądź  częściowo  zamieszkują  mieszkańcy,  a  powstają  odpady
komunalne, położonych na terenie –Miasta Sejny.

Do pkt 10.

Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów – Pan Marek Zubrzyński – przeszedł
do kolejnego punktu posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie
przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dla Miasta Sejny p.n. „Program polityki zdrowotnej
w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny”
na lata 2020 – 2023. Uchwała ta dotyczy szczepień dziewczynek. 

Pytań do przedstawionego projektu nie było.

Głosowanie: Za: 0 radnych, Przeciw – 6, Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni  jednogłośnie  negatywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w
sprawie  przyjęcia  Programu polityki  zdrowotnej  dla  Miasta  Sejny  p.n.  „Program polityki
zdrowotnej  w  zakresie  profilaktyki  zakażeń  wirusami  brodawczaka  ludzkiego  (HPV)  w
Mieście Sejny” na lata 2020 – 2023.

Do pkt 11.

Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów – Pan Marek Zubrzyński – przeszedł
do kolejnego punktu posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie
przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dla Miasta Sejny p.n. „Program polityki zdrowotnej
w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny”
na lata 2020 – 2023. Uchwała ta dotyczy szczepień dziewczynek i chłopców. 

Pytań do przedstawionego projektu nie było.

Głosowanie: Za: 6 radnych, Przeciw – 0, Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dla Miasta Sejny p.n. „Program polityki zdrowotnej
w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny” na
lata 2020 – 2023.

Do pkt 12.

Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów – Pan Marek Zubrzyński – przeszedł
do kolejnego punktu posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie
przyjęcia  „  Programu  Ochrony  Środowiska  dla  Miasta  Sejny  na  lata  2020  –  2023  z
perspektywą na lata 2024 - 2027”. Temat ten był omawiany na poprzedniej komisji.

Pytań do przedstawionego projektu nie było.

Głosowanie: Za: 5 radnych, Przeciw – 0, Wstrzymało się od głosu – 1.



Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
przyjęcia  „  Programu  Ochrony  Środowiska  dla  Miasta  Sejny  na  lata  2020  –  2023  z
perspektywą na lata 2024 - 2027”.

Do pkt 13.

Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów – Pan Marek Zubrzyński – przeszedł
do kolejnego punktu posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie
zamiaru połączenia samorządowych instytucji  kultury – Biblioteki  Publicznej w Sejnach i
Ośrodka Kultury w Sejnach.

Pytań do przedstawionego projektu nie było.

Głosowanie: Za: 0 radnych, Przeciw – 0, Wstrzymało się od głosu – 6.

Radni  jednogłośnie  nie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
zamiaru połączenia samorządowych instytucji  kultury – Biblioteki  Publicznej  w Sejnach i
Ośrodka Kultury w Sejnach.

Do pkt 14.

Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów  –  Pan  Marek  Zubrzyński –
przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia, którym wolne wnioski i oświadczenia.

1. Pani  Jolanta  Beata  Bagińska  –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  zwróciła  się  z
pytaniem w sprawie wymiany okien w Urzędzie Miasta, dlaczego taka wysoka kwota. 
Barbara Miszkiel – inspektor – jest to wymiana 20 okien w Urzędzie Miasta, projekt
pisany był na kontynuację projektu, ponieważ są dodatkowe punkty za ocenę. Są to
większe okna niż na górze były wymieniane. Przedstawiła, jakie są planowane prace
przy ten wymianie. 
Pani  Anna  Łukasik  –  Kierownik  –  przedstawiła,  jakie  będą  wymagania  przy
ogłaszaniu przetargu. Spory koszt jest w demontażu starych krat. 

Do pkt 15.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji  –  Pan Marek Zubrzyński
zamknął obrady posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów.

  Przewodniczący Komisji 

                                                                                                   
    /-/Marek Zubrzyński

Protokołowała:
Karina Palewicz


